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RIS-nummer: 302792 

 

 

Schriftelijke vragen: Beleid aantrekken cruiseschepen 

Indiener: Arjen Kapteijns, GroenLinks; Daniël Scheper, D66 

 

 

Datum: 5/6/19 

 

 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad, 

 

Uit berichtgeving van NOS1 en AD2 blijkt dat gemeente Den Haag cruiseschepen aan gaat trekken. 

Hierbij zou het de bedoeling zijn om ‘rijke passagiers’ naar de stad te halen. In het coalitieakkoord is 

afgesproken dat er geen grote cruiseschepen op Scheveningen komen. 

 

Cruiseschepen zijn in vergelijking met andere vervoersmiddelen zeer vervuilend, omdat de schepen 

veelal op stookolie3 varen. Het zorgt voor  CO2-uitstoot, maar ook voor fijnstof en NOx. Het heeft ook  

negatieve invloed op de luchtkwaliteit.  

 

Overeenkomstig art. 30 van het Reglement van orde stellen raadsleden de heren Kapteijns 

(GroenLinks) en Scheper (D66) de volgende vragen: 

 

1) Kan het college bevestigen dat er actief beleid in uitvoering is dat gericht is op het aantrekken 

van kleine cruiseschepen? Zo ja, wat verstaat het college onder kleine cruiseschepen en hoe 

wordt die norm dan gehandhaafd 

 

2) Hoe wordt de Raad geïnformeerd over de wijze waarop het aantrekken van kleine 

cruiseschepen vormgegeven wordt?  

 

3) Op welke wijze zijn omwonenden en bedrijven in Scheveningen betrokken bij de komst van de 

cruiseschepen en op welke manier wordt de overlast voor omwonenden beperkt?  

 

4) Hoeveel cruiseschepen ambieert het college jaarlijks aan te trekken, met hoeveel passagiers 

gaat de ambitie gepaard en hoeveel cruiseboten kan de haven tegelijkertijd aan? Waar worden 

de aantallen op gebaseerd?   

 

5) Wat levert de komst van deze cruiseschepen de stad Den Haag op? Graag een onderbouwing.  

 

6) Worden de cruiseschepen standaard aangesloten op walstroom als ze in de haven liggen?  Als 

dit niet standaard het geval is, ziet het college dan mogelijkheden om cruiseschipexploitanten 

hiertoe te bewegen?? 

 

7) Wat is het te verwachten effect van het nieuwe cruiseschepenbeleid voor onze doelstelling om 

in 2030 klimaatneutraal te zijn?  

 

                                                           
1
 https://nos.nl/artikel/2286812-den-haag-zet-in-op-komst-cruiseschepen-met-rijke-toeristen.html  

2
 https://www.ad.nl/den-haag/den-haag-wil-rijke-cruisegangers-lokken~a16d40eb/  

3
 https://www.ad.nl/auto/cruiseschepen-nog-steeds-mega-vervuilend~ac0b0afd/ 

https://nos.nl/artikel/2286812-den-haag-zet-in-op-komst-cruiseschepen-met-rijke-toeristen.html
https://www.ad.nl/den-haag/den-haag-wil-rijke-cruisegangers-lokken~a16d40eb/
https://www.ad.nl/auto/cruiseschepen-nog-steeds-mega-vervuilend~ac0b0afd/
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8) Wat is het te verwachten effect van het beleid op de luchtkwaliteit in Scheveningen en hoe 

wordt gemeten of het binnen aanvaardbare waarden blijft?  

 

 

Arjen Kapteijns, 

GroenLinks 

 

 

Daniël Scheper, 

D66

 


